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重要提示：

所有出价均具有法律约束力。

拍卖结束时出价最高者为中标者。

竞标将于 2025年11月30日 23:59时 截止。
中标者将在拍卖结束后不久，通过新加坡国立大学商学院发展办

公室的官方邮箱  bizdevelopmentoffice@nus.edu.sg 收到通
知。

所有交易一经完成，恕不退换。

新加坡国立大学商学院发展办公室保留随时撤回任何拍品的权

利。

反诈骗提醒：请注意，新加坡国立大学商学院发展部

（bizdevelopmentoffice@nus.edu.sg）是我们唯一的官方沟通
渠道。我们从未委托任何公司或个人为本次暗标雅集征集捐款或

募集资金。我们绝不会要求您通过任何其他链接、电子邮件或个

人账户进行付款。请谨防任何可疑信息，如有疑问，请立即联系

我们 @ bizdevelopmentoffice@nus.edu.sg 或致电 6601 8777.

IMPORTANT NOTES:

All bids are legally binding.
The highest bidder at the close of the auction will be the winner.
Bidding will end on 30 Nov 2025 23:59hrs
Winning bidders will be notified via NUS Business School
Development Office email @ bizdevelopmentoffice@nus.edu.sg
shortly after the auction closes.
All sales are final. No exchanges or refunds.
The NUS Business School Development Office reserves the right to
withdraw any item at any time.
SCAM ALERT: Please note that NUS Business School Development
Office (bizdevelopmentoffice@nus.edu.sg) is our only official
communication channel. We have NOT appointed any company or
individual to solicit donations or fund collection for this Silent
Auction. We will NEVER ask you to make payments through any
other links, emails, or personal accounts. Please be wary of any
suspicious information, and if in doubt, please contact us
immediately @ bizdevelopmentoffice@nus.edu.sg OR call 6601 8777.



The Verdant Genesis
木之生

The Flowing Grace
水之润 

The Scintillating Blaze
火之炽 

The Enduring Foundation
土之厚
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“The Quintessence Collection” Oil Painting  | 《五行——之木》油画 

Sponsored By  赞助者:
Wang Renqiang 王仁强

The Pinnacle of Riches
金之辉

Retail Price/零售价: SGD $3,000.00

Starting Bid/起标价: SGD $2,700.00

 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

新加坡艺术与慈善家王仁强先生的抽象力作《五行——之木》，他的
作品曾与首与吴冠中、张大千、徐悲鸿等中国近现代艺术大师的传

世名作同场展出。王仁强先生以灵动奔放的笔触，创新诠释东方哲

学。同时，他亦通过个人作品累计为慈善机构筹款超350万新币，为
新加坡在艺术与公益领域做出的卓越贡献。

The highlight of this series is Mr. Wang Renqiang's (President of the Singapore
Arts and Charity Foundation* and founder of KINGKING) abstract masterpiece,
"Five Elements—Wood" (《五行——之木》). His contemporary work has been
exhibited alongside masterpieces by modern Chinese art legends, including Wu
Guanzhong, Zhang Daqian, and Xu Beihong. Mr. Wang’s piece uses vibrant
colors and bold strokes to interpret the Chinese philosophical concept. A
dedicated philanthropist, Mr. Wang has also leveraged his art to raise over
S$3.5 million for various Singaporean charitable organizations.

*Note: English title of the foundation is a direct translation from their 
Chinese name

A1
A2 A3 A4 A5
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A6

“Legacy of the Brush” Chinese Calligraphy   “翰墨传承“书法 

Sponsored By  赞助者:
Wang Renqiang 王仁强

Retail Price/零售价: SGD $1,800.00

Starting Bid/起标价: SGD $1,600.00

 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

“厚德载物 (Hòu Dé Zài Wù) - 厚德载物” 简介

此幅精美书法作品出自王仁强先生（新加坡艺术与慈善基金会会长、

KINGKING创始人）之手，呈现了“厚德载物”的深刻内涵。该成语源于《易
经》，寓意深厚的品德才能承载重大责任和成就伟业。这件作品是对领导者和

企业家们的永恒启示，体现了王先生深厚的文化底蕴与商业智慧的融合。

"厚德载物 (Hòu Dé Zài Wù) - Great Virtue Carries Great Responsibility"

This exquisite calligraphy by Mr. Wang Renqiang's (President, Singapore Arts
and Charity Foundation;* Founder, KINGKING) presents "Great Virtue Carries
Great Responsibility." Rooted in the I Ching, this piece symbolizes that profound
moral character is essential for great leadership and significant achievements.
It's a timeless inspiration for leaders and entrepreneurs, reflecting Mr. Wang's
blend of cultural depth and business acumen.

*Note: English title of the foundation is a direct translation from their 
Chinese name

Dimension 尺寸: 1380mmX350mm

Scan to Bid
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“任重道远 (Rèn Zhòng Dào Yuǎn) - 任重道远” 简介

此幅极具力量的书法作品来自备受尊敬的王仁强先生（新加坡艺术与慈善基金

会会长、KINGKING创始人），其主题“任重道远”体现了坚韧不拔和远大抱负
的精神。传统上，该成语意为“责任重大，道路漫长”，而王先生对其“拓宽道
路以实现伟大愿景”的解读，则与拓展视野、为实现宏伟目标而克服重大挑战
的现代精神不谋而合。这件作品对追求持续成长和长期影响的商业领袖和人生

旅途中的奋斗者而言，是一份深刻的激励。

N U S  B I Z  D E V E L O P M E N T  O F F I C E

Sponsored By  赞助者:
Wang Renqiang 王仁强

Retail Price/零售价: SGD $1,800.00

Starting Bid/起标价: SGD $1,600.00

 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

 "任重道远  (Rèn Zhòng Dào Yuǎn) - To Broaden the Way to Achieve Great
Distances"

From the esteemed Mr. Wang Renqiang's (President, Singapore Arts and Charity
Foundation*; Founder, KINGKING), this impactful calligraphy, "To Broaden the
Way to Achieve Great Distances," embodies perseverance and visionary
ambition. While traditionally "the burden is heavy and the road is long," Mr.
Wang's interpretation resonates with expanding horizons and achieving grand
goals. It's a powerful inspiration for sustained growth and long-term impact in
business and life.

*Note: English title of the foundation is a direct translation from their 
Chinese name

“Legacy of the Brush” Chinese Calligraphy  “翰墨传承“书法 

A7

Dimension 尺寸: 1380mmX350mm

Scan to Bid
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Aiper Scuba X1 Swimming Pool Robot Cleaner | Aiper Scuba X1 高效泳池清洁难题智能机器人 

B1

Sponsored By  赞助者:
Aiper Intelligent 元鼎智能 

Aiper Scuba X1 集超强吸力、精细过滤与智能清洁于一体，彻底解放用户双
手。其拥有行业领先的6600GPH澎湃吸力，可轻松清除从树叶泥沙到微小藻
类的各类杂物；还配备了创新的双层过滤系统，3μm超细MicroMesh™滤网
可捕捉极细微颗粒，从根本上防止水质浑浊，确保池水清澈。智能

WavePath 3.0系统能自适应生成最优清洁路径，不漏扫任何一个角落。单次
续航达180分钟，可覆盖200平方米泳池区域，并支持无线充电。用户通过手
机APP即可远程监控和操控，提供极大便利。

The Aiper Scuba X1 is an intelligent robotic pool cleaner that uses 6600 GPH
suction and WavePath™ 3.0 smart navigation to achieve total pool
coverage. It features an advanced multi-layer filtration system with a 3µm
ultra-fine filter to capture everything from large debris to microscopic
algae, ensuring crystal-clear water. With up to 180 minutes of runtime and
remote app control, it completely automates pool maintenance, freeing
users from manual work.

Retail Price/零售价: SGD $1,590.00
Starting Bid/起标价: SGD $1,450.00
Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00
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Gisselle Liu Pte. Ltd. 是一家植根于新加坡的奢侈品牌，致力于将传统与
创新相结合，成为弘扬中华文化艺术的全球典范。

Gisselle Liu 专注于推广精致的中华文化艺术，特别擅长制作华丽的传统
服饰（华服）和精巧的花丝镶嵌艺术品。该品牌在马来西亚也设有分公司

（Gisselle Liu International Sdn Bhd），致力于与世界分享这份独特的匠
心艺术。今晚，其赞助的拍品是真正的文化传承与现代奢华的完美融合。

B I ZB I ZB I Z
S h a p i n g  T h e  N e xt

G A L A

NUSNUSNUS
N U S  B I Z  D E V E L O P M E N T  O F F I C E

The Foundry of Intent Custom-Made Jewelry 意念铸造定制珠宝首饰

Sponsored By 赞助者:
Gisselle Liu Pte. Ltd

Gisselle Liu Pte. Ltd., a Singapore-based luxury brand that serves as a global
beacon of cultural appreciation by connecting traditions with innovation.
Gisselle Liu promotes exquisite Chinese cultural arts, specializing in
stunning traditional clothing (Huafu) and intricate filigree art pieces. The
brand, also present as Gisselle Liu International Sdn Bhd in Malaysia, is
committed to sharing this unique artistry with the world, making its
sponsored pieces tonight a true fusion of heritage and luxury. 

C1

Retail Price/零售价: SGD $15,888.00

Starting Bid/起标价: SGD $13,888.00

 Incremental Bid/最低增额: SGD $500.00

Jade 翡翠 : 0.3g
750 Platinum 铂金 (18K gold) : 15.25g 
Natural Diamond 天然钻石：1.55ct

Scan to Bid
扫码下标



这是一件旨在引发深刻对话的珍贵艺术品。这幅名为“十方双联画”的作品将十张一百元新币（总值
$1,000 SGD）精心装裱成一个整体。
特别之处在于，这十张纸币拥有相同的最后四位序列号，使其不仅具备内在价值，更具有非凡的收藏

意义。

“十方”（Deca-） 象征着无限的潜能；而 “双联”（Diptych） 则代表着一个根本性的选择：这 $1,000
元可作为您开创新计划的“钱母”，象征着“以钱养钱”，持续生财。
无论置于办公室或书房，这都是一件引人注目、极具象征意义的藏品，更是馈赠商业伙伴或亲友的上

等佳礼。
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D1

The Wisdom & Wealth Deca-Diptych 智慧鸿禧十联璧
Sponsored By 赞助者:
Golden Watch Gold  &

Jewellery

This is a precious artwork designed to provoke profound conversation. Titled
"The Deca-Diptych," the piece features ten $100 Singapore Dollar notes (totaling
$1,000 SGD) meticulously mounted and framed as a single, unified work.
A truly special feature is that all ten notes share the same last four serial
numbers, giving the piece not only intrinsic value but also extraordinary
collector significance.
The "Deca-" (ten) symbolizes boundless potential, while the "Diptych" (double)
represents a fundamental choice. This $1,000 can serve as your "Seed Money"
(钱母 ) for a new plan, symbolizing the principle of "Using money to generate
more money" (以钱养钱).
Whether displayed in an office or a study, this is an eye-catching and deeply
symbolic collectible—it is also an ideal, exquisite gift for business partners or
cherished friends.

10 Pieces of SGD $100
Starting Bid/起标价: SGD $1688.00
 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

Scan to Bid
扫码下标



A Jubilee of Prosperity | 金禧鸿发

Sponsored By 赞助者:
Golden Watch Gold  & Jewellery

这件艺术品定格了新加坡的一段历史。其核心是一张珍贵的 SG50 金禧纪念钞。作品将
货币升华为永恒的展示品，不仅是国家自豪感的体现，更是一件不容错过的绝佳收藏。

This artwork frames a piece of Singapore's history. At its heart is a pristine,
limited-edition SG50 Commemorative Note, celebrating the nation's Golden
Jubilee. Beautifully arranged with nine $2 notes, this piece transforms
currency into a timeless display of national pride and a superb collector's
item.
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09 Pieces of SGD $2 notes, 01 Piece of SG50 $50 Commemorative Note
Starting Bid/起标价: SGD $888.00
 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

D2

Scan to Bid
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The Longevity and Smooth Success  九六长顺

Sponsored By 赞助者:
Golden Watch Gold  & Jewellery

数字 “九” 与 “六” 的并置，构成了阴阳符号，这不仅代表了天地间的能量，也象征着生
命的旅程本身。这两个数字形成了一个完整且和谐的结合，寓意着个体自身和宇宙中的

所有生命能量，旨在培育智慧和积极性。人们相信，这六个数字能够产生并吸引正能

量，唤起美好的想法并激励自我行动，从而打破停滞状态，培养世俗的洞察力。特别值

得一提的是，数字 “六” 在闽南语中是“顺” (smooth) 的谐音。当它与象征“长久”和被视
为中国历史上最强大的数字 “九” 结合时，这件艺术品便预示着能为收藏者带来源源不
断的幸运和一帆风顺的成功。

The juxtaposition of the numbers "Nine" and "Six" forms the Yin and Yang symbol,
which represents not only the energies of the heavens and earth but also the journey of
life itself. These two digits form a complete and harmonious union, symbolizing the all-
life energy within the individual and the universe, and are intended to breed wisdom
and positivity. It is believed that the six digits generate and attract positive energy,
evoking good thoughts and urging self-action, thus breaking stagnation and cultivating
worldly perception. Notably, the number '6' is a homophone for the word "smooth" in
the Hokkien dialect. When paired with the number '9' (which represents the period of
longevity and is considered the most powerful number in Chinese history), this piece
reflects an everlasting flow of good luck and smooth success for its keeper.
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01 piece of  Pure Silver note, 01 piece of Pure Silver coin
Starting Bid/起标价: SGD $388.00
 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

D3

Scan to Bid
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R&F Princess Cove Staycation | 富力公主湾民宿

Sponsored By 赞助者:
R&F Princess Cove | 富力公主湾

坐落于新山（Johor Bahru）滨海区的核心地带，富力公主湾（R&F Princess
Cove） 为您提供现代化的度假公寓，其内部空间宽敞明亮，并可欣赏到新加
坡天际线的壮丽海景。

作为一个综合性的时尚生活中心，该项目将 R&F Mall购物中心、标志性的苏丹
后查丽苏菲雅歌剧院，以及充满活力的滨海餐饮街汇集于您的家门口。为了提

供极致的便利，一座专属的步行天桥将您直接连接至新山关卡（CIQ），让您轻
松往返于新马两国之间。

Located in the heart of Johor Bahru’s waterfront, R&F Princess Cove offers
modern staycation homes with spacious interiors and breathtaking sea views
of the Singapore skyline.
As a complete lifestyle hub, the development places the R&F Mall, the iconic
Permaisuri Zarith Sofiah Opera House, and a vibrant waterfront dining street
right at your doorstep. For ultimate convenience, a direct pedestrian bridge
connects you to the CIQ checkpoint, ensuring effortless travel to and from
Singapore.

B I ZB I ZB I Z
S h a p i n g  T h e  N e xt

G A L A

NUSNUSNUS
N U S  B I Z  D E V E L O P M E N T  O F F I C E

E1-  2 Bedroom （One Night） 
 两房（一晚）

Retail Price/零售价: SGD $125.00
Starting Bid/起标价: SGD $100.00

E3-  4 Bedroom  (One Night）
四房（一晚）

Retail Price/零售价: SGD $320.00
Starting Bid/起标价: SGD $280.00

E2-  3 Bedroom  (One Night） 
三房（一晚）

Retail Price/零售价: SGD $188.00
Starting Bid/起标价: SGD $150.00

E1 E2 E3

 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

Scan to Bid
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R&F Princess Cove Yacht｜Sunbird 68ft Luxury Yacht 富力公主湾游艇｜太阳鸟 Sunbird 68英尺豪华游艇

Sponsored By 赞助者:
R&F Princess Cove | 富力公主湾

太阳鸟68英尺豪华游艇，以简约大方的设计与舒适空间著称，全船共三层

• 顶层飞桥甲板：海天一线的绝美景致，是享受BBQ与派对的最佳场所；
• 中层主舱：设有宽敞会客区，是商务聚会、好友团建的理想空间；
• 底层舱室：配备两间贵宾卧室及一间KTV包厢，尽情体验“海上K歌”的独特乐
趣。
无论是日落巡游、商务洽谈还是私人派对，都是极具品味的海上享受。

The Sunbird 68ft luxury yacht embodies elegant design and comfort across
three decks:
• Flybridge Deck – Enjoy panoramic sea views under the open sky, the
perfect spot for a sunset BBQ or casual gathering.
• Main Deck – Designed for business meetings or group celebrations, with a
spacious lounge and a sunbathing area at the bow.
• Lower Deck – Features two guest cabins and one private KTV room,
offering a unique “sing-at-sea” experience.

Whether it’s for a sunset cruise, corporate event, or private party, this is
your exclusive ocean escape. B I ZB I ZB I Z
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E4

Retail Price/零售价: SGD $780.00/ hr

Starting Bid/起标价: SGD $688.00

 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

Scan to Bid
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Private Dining Experience with the Dean and Deputy Dean at COACOA, 10 pax 
尊享COACOA晚宴：院长与副院长专属私人晚宴 (10位贵宾席)

Sponsored By 赞助者:
Dean- Andrew K Rose 

Deputy Dean-Jumana Zahalka

您是否曾想深入了解新加坡国立大学商学院的最新动态？

渴望一场融合无限饮品与联合国教科文组织认可的墨西哥美食的非凡私人晚宴体验？希望

通过慈善捐赠支持未来的国大商学院学子，同时亦能感到自我满足？现在，您有机会将这

三者合而为一！一场与院长及副院长无所不谈、尽情揭秘的晚宴正等待着您！

我们已预订了位于埃弗顿公园（Everton Park）的COACOA餐厅的整个场地，该餐厅在
谷歌评论中获得45个5.0星好评。这里将为您提供一个美丽而私密的聚会环境，让您尽情
享用来自墨西哥特色地区的非传统美食。您将有机会与主厨面对面交流；具体的用餐时

间、日期、菜单及饮品都将根据您的偏好量身定制；届时，话题与美酒将一同流淌，一场

难忘的夜晚体验，我们向您保证！

Have you ever wanted to learn what’s really been going on at NUS-
Business?
Interested in a 6private dining experience with unlimited drinks and
UNESCO-recognized Mexican food? Want to feel good about yourself by
supporting future NUS students with a charitable donation? Do all three
with a no-holds-barred, all-secrets-revealed dinner with the dean and
deputy dean! We’ll have the entire Everton Park COACOA restaurant –
rated at 5.0 with 45 Google reviews – for a beautiful intimate setting to
enjoy non-traditional food from a Mexican region. You’ll meet the chef; the
exact time, date, menu, and drinks will be chosen to accommodate your
preferences; conversation will flow along with drink; a memorable night is
guaranteed!
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F1

Retail Price/零售价: SGD $1200.00
Starting Bid/起标价: SGD $888.00

 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

Non-Halal 
非清真

Scan to Bid
扫码下标
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The Moutai Legacy Ascent 茅台传承之阶

Sponsored By 赞助者:
Moutai House Singapore

飞天茅台——中国酱香型白酒代表，产自贵州茅台镇，以本地红缨子高粱、小麦与赤
水河水酿造，长期窖藏、精心勾调，酒体细腻、回味悠长。本次以“步步高升”套装
（50ml、200ml、375ml、500ml）呈现，寓意事业蒸蒸日上。
建议18–22°C纯饮。

Kweichow Moutai Feitian — the iconic Jiangxiang-Flavored Baijiu from
Maotai Town, crafted from red sorghum, wheat and water from Chishui
River, aged for years in pottery and master-blended for a delicate body and
long finish. Presented as a “Step-by-Step Rising” set (50ml, 200ml, 375ml,
500ml), symbolizing steady success and prosperity (步步高升). 
Best enjoyed neat at 18–22°C.

Retail Price/零售价: SGD $1200.00
Starting Bid/起标价: SGD $888.00
 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

Scan to Bid
扫码下标
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A vibrant 2023 artwork by the internationally recognized artist Melanie
国际艺坛巨擘 Melanie 2023 倾心力作

Sponsored By 赞助者:
Winnie Cheah

这件充满活力的 2023 年艺术品来自国际知名的得奖艺术家 Melanie Stimmell。
她的风格以“奇幻超现实主义”(whimsical surrealist style) 著称。
作品采用了特殊的 Caldograph (卡尔多画) 技法，通过染料升华工艺将数字图像直接
印制在木板上，这赋予了画面独特的层次感和高光泽度。

An engaging 2023 Caldograph by award-winning artist Melanie Stimmell,
known for her whimsical surrealist style. A Caldograph is a unique digital
multiple printed directly onto wood using a dye-sublimation process, giving
the image a unique depth and high-gloss finish. This piece is hand-signed
and comes with an Appraised Value of US$890.

Retail Price/零售价: SGD $1158.00
Starting Bid/起标价: SGD $1000.00
 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

Dimension 尺寸: 355mmX355mm

Scan to Bid
扫码下标
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Kre8 (Kevin Vigil): Bouquet of Kre8tion 
花簇创想 (Bouquet of Kre8tion)

Sponsored By 赞助者:
Winnie Cheah

体验国际知名艺术家 Kevin "Kre8" Vigil 的动态风格。他的作品是涂鸦艺术、抽象表现主义和超现实
主义 (“Kre8tizm”风格) 的活力融合。
这幅创作于 2022 年的《花簇创想》（Bouquet of Kre8tion），是一幅限量版 Giclée 艺术微喷帆布画。
尤为独特的是，艺术家亲自在画作上进行了手工润饰 (hand-embellishment)。Kre8 亲手在印制好的
画面上添加颜料和纹理，赋予作品额外的维度，确保每一件限量版作品都是独一无二的。

这是一个绝佳的机会，让您收藏到一件具有重要价值、视觉效果震撼，且带有艺术家亲笔签名的当代

艺术品。

Experience the dynamic style of internationally renowned artist Kevin "Kre8"
Vigil, whose work is a vibrant fusion of graffiti, abstract expressionism, and
Surrealism ("Kre8tizm").
This 2022 piece, Bouquet of Kre8tion, is a limited-edition Giclée on Canvas that
has been transformed into a unique work by the artist's own hand. The key
feature is the hand-embellishment, where Kre8 personally applies paint and
texture over the print, adding dimension and ensuring that each edition is
distinct and original.
This is a fantastic opportunity to own a hand-signed, contemporary artwork
with significant value and a striking visual presence.

Retail Price/零售价: SGD $2147.00
Starting Bid/起标价: SGD $2000.00
 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

Dimension 尺寸: 635 mm X 508 mm

Scan to Bid
扫码下标
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King Features, Inc.: Cinderella Betty Boop | 贝蒂 (Betty) 之 灰姑娘

Sponsored By 赞助者:
Winnie Cheah

这件迷人的艺术品捕捉了动画界标志性且深受喜爱的明星 “贝蒂娃娃” (Betty Boop) 扮演经典角色——
灰姑娘的形象。

怀旧收藏品： 该作品由 King Features, Inc. 于 1998 年发行，是一幅高质量的 Lithocel (石版赛璐
珞片)，这是动画艺术印刷品的一种形式，是复古卡通和流行文化粉丝的完美收藏。

限量版地位： 该艺术品出自严格限定的 2,500 件限量版，另有 250 件艺术家打样版存世。其低发
行量和特定的主题确保了其长期的收藏价值。

这是一次购得流行文化历史瑰宝的绝佳机会，将为任何收藏增添一抹迷人的奇思妙想。

This charming piece captures the iconic and beloved animation star Betty Boop
in the classic role of Cinderella.

Nostalgic Collectible: Released in 1998 by King Features, Inc., this is a high-
quality Lithocel—a form of animation art print—perfect for fans of vintage
cartoons and pop culture.

Limited Edition Status: The artwork is from a strictly limited edition of 2,500
pieces, with only 250 artist's proofs in existence. Its low print run and
specific theme ensure its long-term collectible value.

Retail Price/零售价: SGD $780.00
Starting Bid/起标价: SGD $700.00
 Incremental Bid/最低增额: SGD $200.00

Dimension 尺寸: 279.4mm X 355.6mm

Scan to Bid
扫码下标


